
Pytanie:        

 

Dzień dobry,  

 

Czy zgodnie z zapowiedziami na sesji listopadowej Rada Gminy oraz wójt zajęli się wyjaśnianiem 

rekrutacji do przedszkola w tym roku? Czy podjęte zostały kroki sprawdzające czy dzieci zostały 

przyjęte prawidłowo? Czy w związku z tym, co stało się w tamtym roku planujecie podjąć inne 

kroki w tegorocznej rekrutacji aby każde uprawnione dziecko miało miejsce w przedszkolu?  

 

 

                                                                                                              Pozdrawiam. 

                                                                                                              Agnieszka Nowak  

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

Odpowiedź: 
 
 
Dzień dobry, 
 
W grudniu 2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rady Gminy Świdnica w sprawie dotacji 
dla przedszkoli niepublicznych oraz rekrutacji przeprowadzonej do Przedszkola Publicznego 
w Świdnicy na rok szkolny 2022/2023. W posiedzeniu Komisji uczestniczyła także Dyrektor 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świdnicy, która udzieliła informacji w sprawie 
przeprowadzonej rekrutacji. 

 
 
 
 

                                                                                      Z poważaniem  
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 
 


